

Title (en)

METHOD AND DEVICE FOR THE VISUAL PRESENTATION OF SPECTACLE FRAMES.

Title (de)

VERFAHREN UND VORRICHTUNG ZUR OPTISCHEN PRÄSENTATION VON BRILLENFASSUNGEN.

Title (fr)

PROCEDE ET DISPOSITIF DE PRÉSENTATION OPTIQUE DE MONTURES DE LUNETTES.

Publication

EP 0255820 A1 19880217 (DE)

Application

EP 86901861 A 19860315

Priority

DE 3509858 A 19850319

Abstract (en)

[origin: WO8605374A1] The images of the available eyeglass frames are stored in an image storage device (6). The image of the customer's face is taken, by means of a videocamera (2), stored in an image storage device (2) and reproduced as a still image on a display screen (5). The images of the face and of the individual eyeglass frames are superimposed on the display screen (5) by means of an overlay device (4) in such a way that the customer sees his face each time together with the respective eyeglass frame that has been called in from the storage device (6).

Abstract (fr)

Afin de présenter optiquement des montures de lunettes, l'image des montures disponibles de lunettes est enregistrée dans une mémoire (6) d'images. L'image du visage du client est prise par une caméra vidéo (1), enregistrée dans une mémoire d'images (2) et reproduite comme image immobile sur un écran (5). Les images du visage et de chaque monture de lunettes sont superposées sur l'écran (5) par un agencement de superposition (4), de sorte que le client voit son visage avec chaque monture de lunettes appelée dans la mémoire (6).

IPC 1-7

A47F 11/06

IPC 8 full level

A45D 44/00 (2006.01); **A47F 7/02** (2006.01); **A47F 11/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 44/005 (2013.01); **A47F 7/021** (2013.01); **A47F 11/06** (2013.01); **A47F 2007/195** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8605374A1

Cited by

GB2452590B; GB2452590A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8605374 A1 19860925; DE 3509858 A1 19860925; DE 3671829 D1 19900719; EP 0255820 A1 19880217; EP 0255820 B1 19900613;
JP S62502177 A 19870827

DOCDB simple family (application)

EP 8600148 W 19860315; DE 3509858 A 19850319; DE 3671829 T 19860315; EP 86901861 A 19860315; JP 50167186 A 19860315